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Sak: NGF Grunnforsterkning komité (GFK) – Møte #3 
  

Møtedato: 2023-10-23 Tid: 10.00 
Sted: Teams møte 
Deltagere: Priscilla Paniagua & Sølve Hov (NGI), Tonje Eide Helle (Multiconsult), Eirik Hegland 

(Grunnteknikk), Eivind Juvik (SVV), Martin Mengede (Franzefoss Minerals) 
Møteleder: Priscilla Paniagua Referent: Priscilla Paniagua 
    

Neste møte: 2023-11-17 Tid: 10.00 
Kopi til:  
NGI prosjektnr: 20230143-50 

Agenda 

1. Generell status     (Priscilla) 
2. Oppdatering av ks-veileder   (Alle) 
3. Eventuelt 

Sak nr. / sak Ansvarlig / frist 

1. Webside til NGF GFk bør oppdateres med referater fra siste møte. Flere deltar 
i temadag om GF arrangert av NGF VUK. Oppdatering i etterkant av møte: 
Astri Eggen (Veidekke) er et nytt medlem av GFk. 

Info 

2. Alle har skrevet en grov beregning av budsjett (tid) for oppdatering av KS-
veileder i Miro-board. Priscilla skal sammenstille et brev med disse estimat 
sammen med planen videre. Neste styremøte er 05.12 (kort frist til november 
møte). Brevet bør være klar til 05.12. Punkt nevnt å ta hensyn på i prosessen: 
• Oppdatering av KS-veileder bør ses i flere faser hvor første fase er den vi 

har budsjettert for (Fase 1: første revidert utkast). Fase 2 og ev Fase 3, som 
kan inneholde diskusjoner ang revisjoner av første utkast kan ta tid og vi har 
ikke et klart estimat på disse. Kan vi gjør et anslag? 

• En «leder» i prosessen bør ta ansvar for å lese hele dokumentet og sjekke at 
den henger sammen. 

• Ny veileder bør ha kun et tema per kapittel.  
• Nye kapitler bør snakke om FOUI og Klima. 
• Format til veileder: digital eller papir? Priscilla sjekker med NGF. 
• Framdrift: positiv prognose til å være ferdig sommer 2024. 
• Etter første utkast, vi bør organisere en workshop (1 dag i budsjett) hvor vi 

inviterer enkelte personer med kompetanse i firmaer for innspill og 
diskusjon. 

Info 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
3. Etablere en erfaringsdatabase med område hvor KS-arbeid har vært utført, som 

kan kobles mot NADAG for eksempel. Med data om leire, bindemidler og 
bindemiddelsmengde brukt. Oppgave videre, kanskje begynne med en 
publikasjon om dette? 

Tonje/Info 

 

https://miro.com/welcomeonboard/eE1FS0Njald0ZE5DS3c3b3dBaHNYVUlIZWRHQmlVWTd4WVFqUjRoVkI3VlNLNUJ0R0Rka2poaktnZUpmTzJuV3wzMDc0NDU3MzYyNzM2NzQwNjkwfDI=?share_link_id=630320742812

